
Coordinació Districtes

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 1

Núm.: 4/21
Caràcter: ORDINÀRIA
Data: 20 de desembre de 2021
Horari: De 18 a  20.00 h 
Lloc: Telemàtica

Hi assisteixen:

Josep Forn i Cadafalch Regidor de Districte

Josep Serra i Marimon Representant Grup Municipal ERC-MES

Marc Armengol Puig Representant suplent Grup Municipal PSC

Mariona Vigués i Julià Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Manuel Sánchez López Representant Grup Municipal Tot per Terrassa

Mercè Puig Lecha Representant AV Antic Poble de Sant Pere

Juan Antonio Madolell Sánchez Representant AV Barri Universitari-Cementiri Vell

Eugènia Dinarès Archs Representant AV del Centre

José Francisco Melero Melero Representant suplent AV Pl. Catalunya - Escola Industrial 

Carles Amador Soria Representant suplent Associació de comerciants

Nuri Escudé Guil Representant AS d’entitats culturals

Teresa Casals Cienfuegos-Jovellanos Representant AS d’entitats culturals

Carles Cereceda Ferrés Representant Comunitat educativa secundària

Gemma Martínez Ciutadana

Membres excusats:

Josep Pou Esquius Representant AV Vallparadís

Ramon Rius Torrella Representant AS d’entitats culturals

Lídia Aguilera Líndez Representant AS d'entitats educatives

Laura Tamayo Garrich Representant AS d'entitats educatives

Francisco Pozo Merino Veí barri Cementiri Vell

Rosa Rifà Sais Representant Comunitat educativa primària

Rosa Boladeras Domingo Presidenta del Consell

Membres absents:

Isabel Martínez Comas Representant Grup Municipal Ciutadans Terrassa

També hi assisteixen:

Inmaculada Muñoz Egea Cap de Qualitat Democràtica
Cristina Álvarez Guerrero Cap servei Coordinació Districtes

Marc Majòs Empresa INDIC

Francesc Cayuela Vivancos Secretari
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Ordre del dia

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 13 d'octubre de 2021
2. Presentació de les propostes al districte del procés participatiu "Amb tu,

Millorem la vida del barri. Per una ciutat saludable"
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes
5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

Obre la sessió el regidor del districte, senyor Josep Forn. Donar la benvinguda  i excusa per
malaltia  a  la senyora Rosa Boladeras,  presidenta del  Consell.  Explica que la  substitueix  la
senyora Nuri  Escudé,  vicepresidenta  de l'òrgan.  El  senyor  Josep Forn comenta que estava
previst fer el consell de manera presencial però que a última hora i per causa de l'increment de
casos Covid s'ha decidit fer-lo telemàtic. Això ha comportat que hagem hagut d'improvisar uns
canvis d'última hora en el desenvolupament de la sessió previst inicialment.

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 13 d'octubre de 2021

Pren la paraula la senyora Nuri Escudé i pregunta si hi ha alguna esmena a fer a l’acta de l’
anterior reunió del Consell Municipal de Districte. Com no n’hi ha cap, s’aprova  l’acta.

2. Presentació de les propostes al districte del procés participatiu "Amb tu, millorem la
vida del barri. Per una ciutat saludable"

La senyora Nuri Escudé recorda que un dels objectius era aprofitar aquest   projecte participatiu
per donar als consells un paper més actiu i més rellevant com a espai de deliberació i de cons-
trucció col·lectiva de les idees o les       propostes presentades per la ciutadania.

Explica que ara estem en la fase de presentació de les propostes al consell i més endavant hi
haurà també una fase de debat, construcció i priorització de les propostes que finalment s'ele-
varan a l'equip de govern per al seu estudi i execució. 

La  senyora Nuri Escudé dona la paraula al  senyor Francesc Cayuela, secretari del Consell,
que contextualitza la sessió.  

Comenta que el districte 1 ha rebut 40 propostes de les quals 20 complien els requisits de les
bases i han passat a la fase de construcció col·lectiva del    Consell.

A les 20 que complien les bases cal sumar-ne 7 que no estaven vinculades a cap territori i que
la comissió de seguiment del procés ha decidit que passin a la següent fase. 

Recorda que el paper del Consell en el procés és debatre i prioritzar les       propostes. Decidir
si hi ha alguna que no té recorregut o si la solució a la       necessitat plantejada per la proposta
no encaixa en una deliberació del Consell.  

Comenta també que s'ha convidat les persones que han fet les propostes    perquè les descri-
guin i les expliquin de forma breu. Les persones que no       formen part del Consell participaran
també en la resta de sessions relacionades amb aquest procés. 

El senyor Cayuela segueix i comenta que la sessió inclou dos moments o  apartats.  
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El primer està relacionat amb el concepte de barri saludable i el segon en la presentació de les
propostes i el seu contingut: 

1- Què és per a tu un barri saludable?  

Els membres del consell contesten a la pregunta Què és per a tu un barri    saludable?   Es
tracta de destacar una o dues idees.  Veure respostes en  annex 1

2- Presentació de les Propostes 

Es fa una presentació molt breu de les propostes i es convida a les persones presents a la reu-
nió a que ampliïn una mica més la seva proposta.

Alguns comentaris sobre les propostes:

Sobre la Proposta núm 4.    Campanya  informativa  sobre    les     noves         senyalitza-
cions del Centre. Nuri Escudé.

El senyor Carles Amador de l' Associació Comerciants TerrassaCentre apunta
que des de l'Associació estem en contacte amb Mobilitat i hem insistit que cal fer una campa-
nya. Hem fet vàries reunions i tenim per exemple fets uns vídeos sobre com arribar als aparca-
ments del Centre.

Vídeos Com aparco al Centre?

Plaça Vella
https://youtu.be/B4fkZdN2o6I

Plaça Doctor Robert.
https://youtu.be/RzszQt-KZNw

Mercat Independència
https://youtu.be/Pvk5Po0BoeI

Plaça Nova- Vapor Gran
https://youtu.be/9gemSHkznxM

La senyora Eugènia Dinarès de lAVV Centre comenta que les restriccions són un problema per
exemple per a noies que tornen a la matinada a casa i el cotxe que les acompanya no les pot
deixar davant de casa.  

La senyora Mariona Vigués fa una consulta metodològica sobre el procés. Pregunta què passa
si la proposta és convenient que sigui d'acció immediata, com per exemple poden ser les que
tenen a veure amb les campanyes de mobilitat al Centre, sobretot amb tot allò que té a veure
amb les noves àrees de vianants, ús dels patinets, etc. Hem d'esperar a que acabi tot el procés
per executar-la?

La senyora Imma Muñoz respon que hem de tenir  en compte que avui estem a la fase de
presentació  de  les  propostes  fetes  de  la  ciutadania.  Les  propostes  presentades  per  la
ciutadania havien de complir uns requisits recollits a les bases  i totes les que us presentem
avui els han complert. Per aquesta raó us les presentem. Això no treu que en posterior fases, al
febrer  o  al  març,  puguem  debatre  si  són  pertinents  o  no,  si  resulta  que  el  servei  x  de
l'Ajuntament ja tenia previst  fer  alguna acció relacionada amb el contingut  de les propostes
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presentades o és una proposta que encaixa amb alguna acció prevista, etc..Tot això es posarà
damunt la taula en una sessió propera. 

El senyor Josep Forn afegeix que les propostes que és molt possible que sobretot algunes de
Mobilitat estiguin en línia amb el que el servei ja té previst. És molt probable que el servei ja hi
estigui treballant i si a més a més la ciutadania l'està demanant encara més.  Per exemple, en
el meu cas concret, n'hi ha una de Turisme o Universitats que ja ha arribat a nosaltres i ja hi
estem treballant. 

El  senyor  Francesc  Cayuela  pren  la paraula  i  comenta  que  estava previst  fer  una  segona
dinàmica relacionada amb el contingut de les propostes. Com que no és possible realitzar-la
perquè requereix presencialitat, si us sembla bé, us enviarem un parell de preguntes generals
sobre cadascuna de les propostes.

Les preguntes serien:

1- La idea de fons o la necessitat que hi ha darrera de la proposta tenen relació amb
el concepte de barri o ciutat més saludables?

2- Quin  grau  de  recorregut  o  d'encaix  creus  que  té  la  proposta  per  debatre-la
conjuntament en el Ple del Consell del Districte 1?

Podeu consultar el resultat en l'annex 2 

3. Informacions de Presidència

Pren la paraula el senyor Josep Forn i explica una actuació que s’ha fet al portal de Sant Roc.
Recorda  que  una  part  del  Portal  de  Sant  Roc  es  va tancar  a  la  circulació  per  temes  de
seguretat a principis d'aquesta legislatura. Fa unes setmanes vam fer una reunió amb veïns i
comerciants de la zona que reclamaven una millora de la superfície, de manera que fos més
agradable  el  passeig,  especialment  en  les  dates  nadalenques  tan  properes.  L’actuació  ha
consistit en col·locar unes jardineres i una sèrie de bancs per descansar. També s'ha pintat el
terra amb uns dibuixos de l’artista Anna Clariana, que donen un aire més agradable a la zona.

Pel que fa a la programació de Nadal, la podeu consultar a la web municipal.  Vam programar
el Nadal pensant que no hi hauria cap restricció, però finalment és molt possible que alguna
d'elles s'hagin de retocar per la situació de la Covid. Per exemple, s’ha anul·lat la festa de cap
d'any que s'havia de celebrar el dia 31 davant del Raval. Pel que fa a la cavalcada de Reis
s’estudia en aquests moments quines possibilitats hi ha per poder-la mantenir com sempre. El
que si hem mantingut és el missatge dels Reis personalitzat que els infants de la ciutat poden
rebre un cop sol·licitat mitjançant la pàgina web de la programació de Nadal. 

4. Precs i preguntes

No hi ha preguntes.

5. Consultes de la ciutadania

No hi consultes de ciutadania
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La vicepresidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

Secretari Vicepresidenta

Francesc Cayuela Vivancos Núria Escudé
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